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Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek
w sprawie naprawy nawierzchni chodnika w ciągu ulicy Bliskiej

(Interpelacja z inicjatywy Aleksandry Klimont-Bodzińskiej)

Marcin Kluś
Przewodniczący Rady Dzielnicy
Praga-Południe m.st. Warszawy

Szanowny Panie Przewodniczący,
zwracamy się z pytaniem o możliwość naprawy nawierzchni deptaka w ciągu ulicy
Bliskiej na odcinku pomiędzy ulicami Mińską a Grochowską.

Uzasadnienie

W związku z rozpoczęciem prac i ogrodzeniem terenu dawnego Bazarku Rogatka,
zlikwidowane zostało wygodne i bezpieczne dojście do ul. Grochowskiej, przy której
znajdują się liczne przystanki komunikacji miejskiej. Mieszkańcy osiedla SOHO,
budynków przy ul. Bliskiej, ul. Mińskiej, ul. Kamionkowskiej i innych okolicznych
osiedli poruszają się obecnie deptakiem w ciągu ul. Bliskiej. Ze względu na jego
fatalny stan: nierówne, chyboczące się płytki, zarośnięte chodniki, śmieci i
utrzymujące się długo po deszczu kałuże, przejście to nie stanowi ani bezpiecznego
ani estetycznego ciągu komunikacyjnego.

Zwracamy się z zapytaniem o możliwość pilnego zlecenia naprawy nawierzchni
chodnika, wycięcie traw porastających część chodnika oraz zabezpieczenie muru, z
którego płatami odpada tynk.
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